
 
 

 
Enkel fråga angående Fridhemsskolan 
 
 
Fråga till Utbildningsnämndens ordförande Daniel Olsson 
 
 
Samhällsbyggnadsnämnden har nu gjort klartecken för en om- och tillbyggnad av 
Fridhemsskolan för 110 miljoner kr. Samtidigt får vi rapporter om att elevantalet 
minskar drastiskt de närmaste åren. 
 
Med anledning av detta ställer jag följande frågor: 
 
 

1. Hur ser elevprognosen för Fridhemsskolan ut på kort och lång sikt? 
2. Hur ser elevprognosen för Hemlingborgsskolan ut på kort och lång sikt? 

 
 
 
För Vänsterpartiet Owe Hellberg 
 
 
 

 
 
 


